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Protokół nr X
z obrad sesji Rady Miejskiej

w dniu 26 maja 2011

obecni

stan radnych – 21
obecnych - 20

Skład Rady Miejskiej:

1. Zofia Bazańska - obecna
2. Krystian Dąbrowski - obecny
3. Krzysztof Francikowski - obecny
4. Ewa Fronczek - obecna
5. Marcin Gadecki - obecny
6. Ireneusz Gawroński - obecny
7. Janusz Gątkiewicz - obecny
8. Sylwester Iwanowski - obecny
9. Mirosław Kędzierski - obecny
10. Marian Kita - obecny
11. Teresa Kocot - obecna
12. Wiesław Konderak - obecny
13. Kamil Kowalik - obecny
14. Renata Malinowska - obecna
15. Andrzej Mentel - obecny
16. Jolanta Moćko - obecna
17. Marcin Musiał - nieobecny
18. Władysław Oczkowicz - obecny
19. Irena Owczarz - obecna
20. Dominik Penar - obecny
21. Marek Rajca - obecny

dot. pkt. 1 - porządku obrad sesji

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Otwieram X sesję Rady Miejskiej zwołaną na podstawie ustawy o samorządzie gminnym
witam wszystkich przybyłych gości

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Witam Prezydium Miasta, Prezesów, dyrektorów Spółek
Kierowników wydziałów, gości z miast partnerskich z Ukrainy i z Francji, mieszkańców.

W sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli
Burmistrz Teresa Kosmala, Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Skarbnik Miasta Urszula Polak – 
Wałek, Radca Prawny Borys Budka, Dyr. MZGK Robert Szczupider, Prezes TBS Wiesław 



Krzysiek, kierownicy wydziałów, mieszkańcy    

Radny Senior Marian Kita: Proszę wszystkich radnych o przywitanie się z gośćmi z miast 
partnerskich, Ukrainy i Francji.

dot. pkt. 2 - porządku obrad sesji

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Stwierdzam, że na sali sesyjnej jest wystarczająca ilość radnych do kontynuowania obrad.

dot. pkt. 3 - porządku obrad sesji

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Czy są propozycję, zmian do porządku obrad sesji.?

Burmistrz Teresa Kosmala: Wnoszę autopoprawkę do porządku obrad sesji dotycząca projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego działki położonej
przy ul. Dehnelów w Czeladzi o pow. 12588 m. stanowiącej własność skarbu państwa.

Głosowanie

głosów za 19
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się

1.  Otwarcie obrad sesji.
2.  Stwierdzenie prawomocności sesji. 
3.  Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad- przyjęcie porządku obrad.
4   Przyjęcie- zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji:
a)  sesja z 28 kwietnia 2011.
b)  sesja z 2 maja 2011.
5. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 
6. Tematy wiodące sesji z ramowego planu pracy Rady Miejskiej : 

6.1.Opieka zdrowotna w mieście.
6.2.Działania promocyjne- plany na 2011.
7. Wnioski i interpelacje radnych (w tym odpowiedzi na interpelacje i wnioski) 
8. Wnioski i postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej.

(sprawy do rozpatrzenia przez Radę) 
9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

Dotyczące zmian w budżecie miasta na 2011r.: 
1). w sprawie zmian w budżecie miasta na 2011r.
Dotyczące innych spraw zastrzeżonych ustawami do kompetencji rady: 
2). w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania  finansowego MBP w Czeladzi za 

2010 rok.
3). w sprawie rocznego sprawozdania finansowego Muzeum Saturn w Czeladzi.
4). w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi Nr XLIX/264/98 z dnia 28 

lutego 1998 roku w sprawie określenia warunków sprzedaży domków fińskich i lokali 
mieszkalnych w budynku stanowiących własność Gminy Czeladź.

5). w sprawie powołania Zespołu dla przygotowania wyboru Ławników na kadencję 



2012-2015.
Dotyczące likwidacji i tworzenia zakładów i innych gminnych jednostek organizacyjnych 
6). w sprawie likwidacji jednostki budżetowej- Ośrodek Integracji Senior im. Jana 

Kaczmarka w Czeladzi oraz utworzenia jednostki budżetowej – Dom Pomocy 
Społecznej „Senior” im. Jana Kaczmarka w Czeladzi i nadania jej statutu.

Dotyczące nabywania i zbywania nieruchomości: 
7). w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Spacerowej w Czeladzi 

składającej się z działek gruntu nr 1/12 i 1/14 k.m. 59 o pow. łącznej 7524 m2.
8). w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul Spacerowej w Czeladzi 

składającej się z działek gruntu nr 1/13, 1/15, 1/9, 65/10, 65/7 k.m. 59 o pow. łącznej 
37810 m2.

9). w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Słowackiego w Czeladzi.
10). w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi ozn. 

nr 208 k.m. 24 o pow. 961 m 2.
11). w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi ozn. 

nr 209 k.m. 24 o pow. 992 m 2.
11a). w sprawie sprzedaży prawa użytkowania wieczystego działki położonej przy ul. 

Dehnelów w Czeladzi oznaczonej nr 35/103 k.m 41 o pow 12588 m2.
Dotyczące Komisji Rady :
12). w sprawie zmiany uchwały nr II/12/2010 z dnia 17 grudnia 2010 r w § 1 poprzez 

dopisanie nowego członka doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.
13). w sprawie zmiany uchwały nr II/11/2010 z dnia 17 grudnia 2010r w § 1 poprzez 

dopisanie nowego członka doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.
13a). w sprawie zmiany ramowego planu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czeladzi na 

2011 rok.
Dotyczące wydzierżawiania nieruchomości:
14). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 1/3 k.m. 51 o pow. 21m2 

położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.
15). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 1/3 k.m. 51 o pow. 233m2 

położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.
16). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k.m. 41 o 

pow.130m2 położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.
17). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 26/2 k.m. 62 o pow. 408 m2 

położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi.
18). w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 125/3 k.m. 55 o pow. 32 m2 

położonej przy ul. Wiejskiej- Norwida w Czeladzi.
19). w sprawie wydzierżawienia części działki nr 26/3 k.m. 47 położonej przy ul. 

Nowopogońskiej w Czeladzi.
20). w sprawie wydzierżawienia części działki nr 35/110 k.m. 41 o pow. 141 m2 położonej 

przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.
21). w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości tj. działek nr 

83,84,106/2 oraz części działek nr: 106/1, 108,110,111,112,181/2, 88, 
89,90,91,92,93,94,95,96,97,98,99,100,101,102,103,104,105, k.m. 43 o łącznej pow. 
11,6 ha położonych przy u;. Borowej, Saturnowskiej, Szybikowej w Czeladzi na okres 
5 lat.

 



9. Sprawy bieżące 
(korespondencja do wiadomości Rady Miejskiej, dodatkowe informacje 
i zapowiedzi, korespondencja adresowana do i od przewodniczącego Rady Miejskiej) 

10.Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Stwierdzam, że następujący porządek obrad został przyjęty

dot. pkt. 4 - porządku obrad sesji

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji z 28 kwietnia 2011.?

Głosowanie

głosów za 19
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji z 2 maja 2011.?

Głosowanie

głosów za 19
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się

dot. pkt. 5 - porządku obrad sesji

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Ogłaszam 15 minutowa przerwę.

Wznawiam obrady po przerwie.

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek- Słabikowska
3. Agata Fiksat księgowa MOPS 

dot. pkt. 6 - porządku obrad sesji
ppkt.6.1

Radny Marek Rajca przewodniczący Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia: Przedstawił
przebieg obrad z komisji Polityki Społecznej i Zdrowia.



Komisja Polityki Społecznej i Zdrowia wypracowała wniosek, który został przyjęty jednogłośnie.
Komisja wnioskuje o podjęcie działań celem wydzielenia szpitala w Czeladzi po uprzednich 
negocjacjach z zarządem powiatu ze struktury Powiatowego Zespołów Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Będzinie oraz przekształcenie go w spółkę kapitałową zgodnie z terminarzami 
zawartymi w ustawie. Punkt drugi opublikować wniosek w Echu Czeladzi oraz w dodatku 
Powiatowym Dziennika Zachodniego, oraz podać do wiadomości Rady i Zarządu Powiatu 
Będzińskiego.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Radny Marek Rajca
3. Radna Ewa Fronczek
4. Radny Marian Kita
5. Burmistrz Teresa Kosmala

Głosowanie za przyjęciem wniosku

głosów za 18
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się

ppkt.6.2

Radny Andrzej Mentel przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Sportu: Przedstawił 
przebieg obrad komisji Edukacji Kultury i Sportu.

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Radny Dominik Penar
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko
4. Radny Ireneusz Gawroński przedstawia stanowisko Komisji Rewizyjnej 
5. Burmistrz Teresa Kosmala
6. Radny Kamil Kowalik

dot. pkt. 7 - porządku obrad sesji

Radny Mirosław Kędzierski: Na wiadukcie ul. Nowopogońskiej znajdują się zardzewiałe barierki 
są tak pordzewiałe, że można sobie ręce na nich pokaleczyć, proszę o interwencję w tej sprawie. Ul. 
Betonowa proszę o zamontowanie dwóch kolejnych ławek dla mieszkańców. Proszę o montaż
lustra na ul. Betonowej, ponieważ wykorzystując lewoskręt w ul. Nowopogońską ograniczona jest 
widoczność. Mieszkańcy ul. Betonowej pytają dlaczego chce się ich pozbawić garaży stojących 
przy murze. Dziury w jezdni na ul. Poniatowskiego – prywatne domy. Mieszkańcy białych 
domów pytają, czy nie można zamontować na ul. Nowopogońskiej barierek zwiększyłoby to 
bezpieczeństwo.



Radny Andrzej Mentel: Nie dostałem odpowiedzi na interpelacje z sesji kwietniowej, które 
dotyczyły, wraku samochodu porzuconego na ul. Grodzieckiej. Czy jest możliwość montażu 
stojaków na rowery przed Miejskim Zespołem Szkół. Proszę o stanowisko Gminy w sprawie 
naprawy jezdni na ul. Grodzieckiej. Czy jest przewidywana kanalizacja na ul. Przełajskiej. Czy 
będą jakieś działania promocyjne w sprawie ścieżek rowerowych. Dostałem odpowiedź w sprawie 
rady sportu ale nie zgadzam się z nią. Dlatego, że tworząc zasadę i sposób powołania rady sportu 
gdybyśmy się kierowali zasadą o, której pisze Pani w § 6, to najpóźniej na 45 dni przed 
zakończeniem kadencji burmistrz wzywa organizacje i instytucje realizujące zadania w zakresie 
kultury fizycznej do wskazania w terminie 20 dni od daty doręczenia wezwania po jednym 
przedstawicielu do rady sportu nowej kadencji. Jeżeli taką zasadą byśmy się kierowali to jest to 
zasada. Zależy mi na tym abyśmy w sposób jasny określili zasady tworzenia rady sportu. Problem 
parkowania samochodów przez mieszkańców na parkingach nie mogą parkować, ponieważ jest 
okres koszenia traw w niektórych miejscach w ogóle trawa nie jest koszona, a samochody parkować 
nie mogą. Proszę o przemyślenie harmonogramu koszenia traw i w ogłoszeniach podać konkretny 
dzień kiedy takie koszenie będzie wykonane. Brak informacji na budynkach, które są obsługiwane 
przez TBS a, które przez ZBK.

Radny Ireneusz Gawroński: Nie dostałem odpowiedzi na, niektóre interpelacje z poprzedniej 
sesji, kwestia nazistowskich napisów, nie zostały zlikwidowane (zakład betoniarski na ul. 
Rzemieślniczej i Stawowej, na ścianie garaży ul. Orzeszkowa ul. Matejki, ścianie frontowej 
budynku przy ul. Katowickiej 99). Nie przystąpiliśmy do wykonania zgodnych z normami poręczy 
na ul. Reymonta obawiam się, żeby znowu podczas wichury na tych schodach, tam się nic nie stało.
Dewastowane ogrodzenie Ergu przez złomiarzy. Mieszkaniec zgłosił mi, że na słupie 
ogłoszeniowym przy szkole nr 7 informacje o sesji zaklejane są innymi ogłoszeniami, czy nie 
obowiązuje już umowa z firmą, która tym się zajmowała a jeśli dalej obowiązuje to trzeba się tym 
zająć. Brak realizacji zgłoszonego wniosku dotyczącego składowania starych opon samochodowych 
na skwerku przy ul. Węglowej. W budynku socjalnym przy ul. Szpitalnej wyrwane są drzwi 
wejściowe, za budynkiem jest składowisko tłuczonego szkła w piaskownicy brak świeżego piasku
i zdewastowana ławka. Ul. 27 stycznia proszę o wykonanie nadpoziomowych przejść dla pieszych.
Droga dojazdowa do kompleksu garaży usytuowanych za szpitalem przy ul Szpitalnej działka nr
79/10 droga szutrowa należy zasypać dziury i wyrównać teren. Proszę o przycięcie żywopłotu na
ul. Kościuszki, Sikorskiego. Przy ul. Trznadla jest załamana studzienka. Park za Lidlem jest kilka 
drzew uschniętych kilka złamanych i złamana ławka proszę aby w trakcie koszenia traw tym się 
zająć.

Radny Marian Kita: Proszę o naprawienie odcinka drogi od mostu na ul. Grodzieckiej do granicy.
Droga jest w bardzo złym stanie technicznym zwracam się poprzez Panią Przewodniczącą następnie
przez Panią Burmistrz aby ten odcinek ulicy został naprawiony. Boiska, które zostały wybudowane 
największą role spełniają między godziną 20.00 a 22.00 ponieważ jest coraz cieplej, boiska 
powinny funkcjonować do godziny 22.00.

Radna Zofia Bazańska: Coraz częściej, mówi się o łączeniu szkół w celu wygenerowania 
oszczędności. Jakie to mają być szkoły, co z etatami nauczycieli i kiedy będzie to realizowane.?
Mieszkaniec zgłosił się do mnie wczoraj z informacją, że siatki na orlikach są porozrywane.
Czy na spotkaniu drugiego maja Pana Wicestarosty Kozłowskiego z Panią Burmistrz dotyczącego
ul. Staropogońskiej, czy zapadły jakieś konkretne decyzje i czy inwestycja będzie realizowana
i kiedy to nastąpi?. Mieszkańcy pytają o ponowne spotkanie na Oś. Musiała. Kiedy skończy się 
remont ul Równoległej.?

Radny Sylwester Iwanowski: Proszę o interwencję w sprawie placu zabaw na ul. Francuskiej 
i Nowopogońskiej, czy są dokonywane przeglądy techniczne tych placów zabaw i czy są osoby
odpowiedzialne za to i jak często są takie przeglądy dokonywane.



Radny Władysław Oczkowicz: W jakim stanie są prace na boisku nr 7. Proszę o informację
na temat ul. Staropogońskiej. 

Radny Kamil Kowalik: Jaki jest stan ul. Staropogońskiej

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Ogłaszam 15 minutowa przerwę.

Wznawiam obrady po przerwie.

dot. pkt. 8 - porządku obrad sesji

mieszkaniec Henryk Frontczak: Przez dwie kadencje burmistrza w Czeladzi nic się nie zmieniło. 
Rynek, który powstał wygląda jak patelnia, Czeladź, żadnej korzyści z tego nie ma. 
Wybudowałbym knajpkę w postaci skansenu. Dużo było mówione na temat upragnionego basenu 
krytego przy hali sportowej i nic na ten temat nie słychać. Bezrobocie wzrasta proponuję budować 
ludźmi bezrobotnymi. Dróżki rowerowe powinny biegnąć wzdłuż trasy, żeby mieszkańcy mogli 
dojeżdżać do pracy.

mieszkaniec Stanisław Guzak: Co z przejściem dla pieszych na ul. Nowopogońskiej. ?

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Chciałabym zapytać Pana Radnego Władysława Oczkowicza, czy Komisja Rozwoju i Polityki 
Przestrzennej rozpatrywała sprawę ul. Zielonej. Jakie stanowisko wypracowała komisja w sprawie 
firmy Jantar. Wniosek Polskiego Związku Emerytów Rencistów i Inwalidów dotyczący udzielenia 
pomocy finansowej na utrzymanie zespołu muzycznego Orfeusz. Pismo Ochotniczej Straży 
Pożarnej dotyczące zabezpieczenia środków finansowych, na częściowe dofinansowanie ciężkiego 
samochodu bojowego. Pismo Zofii i Kazimierza Mikoda dotyczące przeprowadzenia kontroli przez
Komisje Rewizyjną, proszę o pomoc w sprawie tego pisma od strony formalnoprawnej Pana Radcę 
Prawnego.

Radny Władysław Oczkowicz: Nie rozmawialiśmy na temat ul. Zielonej. Dyskusja w sprawie 
firmy Jantar była merytoryczna, ale nie dysponujemy jeszcze wszystkimi materiałami w tej sprawie 
sprawa nie ogranicza się do postępowania w Urzędzie Miejskim ale toczy się również, w Starostwie 
Powiatowym. Daliśmy sobie miesiąc czasu na skompletowanie wszystkich materiałów w tej 
sprawie i udzielenie ostatecznej informacji. Sprawa ul. Zielonej odbędzie się dodatkowe spotkanie 
Komisji Rozwoju i wtedy tą sprawą się zajmiemy.

Burmistrz Teresa Kosmala: Myślimy o tym wniosku, sprawa jest w toku. Sprawa zabezpieczenia 
środków finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej, to się nam nie uda, ponieważ nie ma na to 
środków.

Radca Prawny Bartłomiej Stachura: Jeżeli nie wynika z tego pisma, jak je zakwalifikować to
trzeba zwrócić się do tych Państwo o sprecyzowanie.

Przedstawiciel Firmy Nertex Zbigniew Pogonowski: Złożyłem do Pani Burmistrz pismo
dotyczące zagospodarowania terenu na budowę biogazowni. Budowa biogazowni pozwala także
na zapewnienie, około 250 stanowisk pracy. Jesteśmy w stanie pozyskać na tą inwestycje 30 000 
000 zł i zaprosić miasto do współpracy.



Burmistrz Teresa Kosmala: Jest to teren, którym zainteresowanych jest wiele inwestorów 
i wszystkim się bardzo spieszy. Terenem tym jest zainteresowana Firma Pana Pogonowskiego
firma hiszpańska i jeszcze jakaś trzecia firma. Jest to teren, który znajduje się za Kopalnią Saturn
w wydziale jest prowadzona dyskusja, nie ma w palnie zagospodarowania bezpośrednio zapisu
ale nie jest to problem. Są różne propozycje na tą inwestycje. Nie mam ostatecznego obrazu, tego 
co można Państwu zaproponować i jak to przedstawić. Wiem, że jest to teraz temat bardzo 
interesujący. Najlepszą propozycją dla inwestorów jest abyśmy weszli z nimi w spółkę, ale dla nas 
taka propozycja na najbliższy czas nie jest najkorzystniejsza, ponieważ gdy spółki pozyskują 
kredyty to trzeba odpowiednio skonstruować taką umowę spółki, żeby obciążenie tej spółki, nie 
weszło w nasz dług. Nie jest to prosta sprawa założenie takiej spółki ani pod względem finansowym 
ani pod względem rzeczowym.

Przedstawiciel Firmy Nertex Zbigniew Pogonowski: Nie interesuje nas kredytowanie ze strony 
spółki, czy gminy, na ten cel posiadamy 30 000 000 zł. Posiadamy dwie rzeczy, które odróżniają 
nas
od konkurentów, jesteśmy przedstawicielami nowej technologi energetycznej, mamy możliwości
zainstalowania specjalnych urządzeń, które działają w trzech kierunkach gazowym, elektrycznym
i ciepłowniczym. Posiadamy technologię, która przywraca tereny zdegradowane, mamy przykład
Knurowa gdzie na terenie kopalni teren zdegradowany po szlamach został przywrócony.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marian  Kita
2. Przedstawiciel Firmy Nertex Zbigniew Pogonowski
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko

dot. pkt. 9 - porządku obrad sesji
ppkt.1

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2011r.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek

Głosowanie imienne

głosów za 16
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się 

ppkt.2

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego MBP w Czeladzi za 
2010rok.

Z- ca Przewodniczącego Komisji Finansowo – Budżetowej Teresa Kocot: Komisja pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały. 

Głosowanie imienne



głosów za 16
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się 

ppkt.3

Projekt uchwały w sprawie rocznego sprawozdania finansowego Muzeum Saturn w Czeladzi.

Z- ca Przewodniczącego Komisji Finansowo – Budżetowej Teresa Kocot: Komisja pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

Głosowanie imienne

głosów za 17
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się 

ppkt.4

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Czeladzi Nr XLIX/264/98 z dnia 28 
lutego 1998 roku w sprawie określenia warunków sprzedaży domków fińskich i lokali 
mieszkalnych w budynku stanowiących własność Gminy Czeladź.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Władysław Oczkowicz: Uznaliśmy
że materiał nie jest kompletny, przygotowujemy projekt uchwały do rozpracowania tego tematu 
kompleksowo, również z analizą ekonomiczną, myślę, że członkowie komisji będą zgodni aby 
zaopiniować ten projekt negatywnie

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Burmistrz Teresa Kosmala
2. Radny Władysław Oczkowicz
3. Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga
4. Radna Teresa Kocot
5. Radny Ireneusz Gawroński
6. Skarbnik Miasta Urszula Polak - Wałek
7. Radny Janusz Gątkiewicz

Głosowanie imienne

głosów za 1
głosów przeciw 14
głosów wstrzymujących się 1

ppkt.5

Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu dla przygotowania wyboru Ławników na kadencję 
2012-2015



Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Zgłaszam do zespołu dla przygotowania wybory ławników kandydaturę Radnego Dominika 
Penara

Radny Andrzej Mentel: Zgłaszam kandydaturę Radnej Ewy Fronczek

Radny Ireneusz Gawroński: Zgłaszam kandydaturę Radnej Ireny Owczarz 

Głosowanie imienne

głosów za 16
głosów przeciw 
głosów wstrzymujących się 

ppkt.6

Projekt uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej- Ośrodek Integracji Senior im. Jana 
Kaczmarka w Czeladzi oraz utworzenia jednostki budżetowej – Dom Pomocy Społecznej „Senior” 
im. Jana Kaczmarka w Czeladzi i nadania jej statutu.

Dyr. Seniora Krzysztof Tarkota: Wczoraj rozmawialiśmy z panią vice burmistrz na temat projektu 
tej uchwały, doszliśmy do wniosku , że zasadnym byłoby aby dokonać autopoprawki
dotyczącej terminu powołania domu pomocy społecznej. Propozycja autopoprawki zamiast treści w 
§ 1 „likwiduje się z dniem 31 sierpnia 2011” następnie w 2 punkcie § 1 z dniem 1 stycznia 2012 
powołuje się jednostkę budżetową Dom Pomocy Społecznej Senior, jest propozycja zapisu z dniem 
1 września 2011 powołuje się jednostkę budżetowa Dom Pomocy Społecznej Senior im. Jana 
Kaczmarka. Analogiczne w § 5 pracownicy ośrodka integracyjnego Senior im. Jana Kaczmarka 
stają się z dniem 1 września 2011 pracownikami. Domu Pomocy Społecznej Senior im. Jana 
Kaczmarka w Czeladzi. Punkt 2 i 3 pozostałyby bez zmian. W § 7 z dniem 31.08.2011 uchwały 
tracą moc dot. powołania ośrodka Senior statutu ośrodka Senior i zasady zwrotu za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze. Po zakończeniu procesu standaryzacji i określeniu 
wszystkich przepisów w ustawie i rozporządzeniu wszystko jest jednoznacznie określone wysokość 
odpłatności sposób odpłatności, kto tą odpłatność określa.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                                Jolanta Moćko  
Ogłaszam 15 minut przerwy wznawiam obrady po przerwie.

Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga: Chciałbym państwu przedstawić nowego dyrektora ZBK 
panią Lene Wardenge.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                                Jolanta Moćko  
Z czego wynikają zmiany w datach.

Dyr. Seniora Krzysztof Tarkota: Jeżeli przekształcimy od 1 stycznia to całe 12 miesięcy będzie 
nas obowiązywała stawka wojewody, która na dzień dzisiejszy za miejsce wynosi 
1717 i niewolno nam będzie wziąć więcej pieniędzy tylko tyle za miejsce przez 12 miesięcy.
Wynika to z ustawy i rozporządzenia dotyczy to nowo powstających domów. Stawka ta obowiązuje 
w roku budżetowym. Od nowego roku będzie proporcja przez część roku będziemy musieli 
respektować stawkę wojewody, a w pozostałe miesiące zostaniemy tak jakby uwolnieni od tych 
przepisów i będziemy mogli określić stawkę, która będzie wynikać z podziału całego budżetu jaki 
zostanie określony na 2012 przez 48 miejsc przez 12 miesięcy. Wysokość tej stawki to około 3400 – 
3500 ta stawka obowiązywałaby po okresie konieczności respektowania proporcji wojewody. Nie 



obowiązuje od 1 września do ostatniego grudnia. Z nadzorem wojewody ustala się proporcję byłby 
to podział mniej więcej pół na pół
czyli przez 6 miesięcy obowiązywałaby nas stawka wojewody określona na rok 2012
ale w następnych miesiącach zostaniemy zwolnieni od tego obowiązku i określimy własną stawkę. 
To jest określone proporcjami, dom funkcjonuje x miesięcy w roku poprzednim jako
nowo powołany, obowiązuje go do końca roku stawka wojewody, w nowym roku następuje podział.
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                                Jolanta Moćko  
Gdyby ta zmiana nastąpiła od pierwszego września to ta stawka wojewody obowiązuje też 12 
miesięcy ale od pierwszego, września.

Radny Janusz Gątkiewicz: Według tego toku rozumowania to dla mnie lepiej ażeby to nastąpiło 
od grudnia, z czego wynika to, że musi być to pół roku.

Dyr. Seniora Krzysztof Tarkota: To wynika z proporcji jest to obliczane, to nie do końca zależy 
od nas. Wynika to z proporcji jaką się oblicza ile dom musi być pod rygorem stawki
określonej przez wojewodę a ile zostaje zwolnione z tego rygoru wojewody i określa już własną 
stawkę.
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej                                               Jolanta Moćko  
Wydawało mi się, że rozumiem to co Pan mówi, ale teraz po pytaniu, które zadał pan
Randy Gątkiewicz, jestem w punkcie wyjścia, dalej nie wiem.
 
Radny Janusz Gątkiewicz: Może lepiej by było od pierwszego października

Dyr. Seniora Krzysztof Tarkota: Pan Gątkiewicz pamięta te dylematy jakie z tworzeniem tego 
ośrodka były związane. Skorzystaliśmy wtedy z art. 51 ustawy niesprecyzowanego zapisu o 
ośrodkach Wsparcia. Było napisane tylko tyle, że ośrodki wsparcia mogą prowadzić miejsca 
noclegowe wykorzystaliśmy tą lukę i zrobiliśmy w ten sposób jak zrobiliśmy nie ukrywam tego. 
Ustawodawca niestety w roku 2009 wprowadził zmianę, określił, że ośrodki wsparcia są 
placówkami pobytu dziennego i mogą prowadzić miejsca noclegowe ale w art. 51 a. dodał, że 
ośrodkiem wsparcia jest ośrodek dla osób z zaburzeniami psychicznymi, dla niepełnosprawnych. 
Nie ma tam nic o osobach w podeszłym wieku i w tym momencie gdy weszła ustawa w marcu w 
2010 roku w życie straciliśmy prawo funkcjonowania w takim kształcie.
 

Radny Andrzej Mentel: To dlaczego funkcjonujemy, czy mamy od wojewody jakiś nakaz 
do przekształcenia.

Dyr. Seniora Krzysztof Tarkota: Powinniśmy to zrobić w ubiegłym roku taka jest prawda
wstrzymywaliśmy tą sprawę z tego względu, że przygotowywany był cały program Przyjazne 
Miasto. Były tam różne rzeczy między innymi Senior, który miał obejmować różne funkcje w tym 
jak państwo pamiętacie, dom pomocy społecznej przekształcenie obecnego ośrodka w dom pomocy 
społecznej oraz w perspektywie w miarę możliwości finansowych budowanie obok jeszcze jednego 
domu pomocy społecznej. Sprawy te się przeciągnęły, chcielibyśmy je uporządkować, ponieważ 
działamy niezgodnie z przepisami prawa. Rozpatrywaliśmy różne warianty.

Radny Andrzej Mentel: Na czy polega ten niepokój wojewody, czy jest przygotowana analiza 
ekonomiczna.

Z – ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Nie ma oficjalnego stanowiska wojewody była kontrola z 
wydziału Polityki Społecznej prowadzącej nadzór nad domami pomocy społecznej.



Kontrole chodzą po wszystkich Dps w okolicy i w jednym Dps - ie wyrazili się, że zaraz będą 
jechać do Czeladzi. Kara za prowadzenie nielegalnego domu pomocy społecznej wynosi 60.000 zł. 
Analiza ekonomiczna będzie w czerwcu. W tej chwili wiemy, że musimy się zmieścić w budżecie 
jaki Senior posiada i to jest jasne i będziemy tak robić, żeby w tym budżecie zmieścić się do końca 
roku.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                                Jolanta Moćko  
Mam taką wątpliwość ponieważ pierwszy projekt uchwały, który mieliśmy stanowił, że
ta działalność miała rozpocząć się od początku roku, zaniepokoiły mnie te zmiany bo
one są czymś podyktowane, obawiam się o budżet. Analiza finansowa będzie w czerwcu 
nie ta kolejność. Pensjonariusze tego ośrodka płacą tam spore pieniądze czy tą zmianą 
zlikwidowania tego ośrodka a powołanie domu pomocy społecznej, czy pensjonariusze będą się 
kwalifikować, czy będą z nimi rozwiązane umowy.

Z – ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Te osoby, które są w tej chwili w tym domu pozostają w tym 
domu, część pensjonariuszy jest naszymi mieszkańcami i tu decyzje wydaje Mops.
Jeśli chodzi o osoby z innych miast taką decyzję wydaje właściwy im ośrodek pomocy społecznej.

Dyr. Seniora Krzysztof Tarkota: Stawka w tej chwili wynosi 2160 zł w pokoju jednoosobowym i 
1610 zł w pokoju dwuosobowym, średnio daje nam to około 1700 zł.

Burmistrz Teresa Kosmala: Te sprawy powinny być załatwione w 2010 roku wtedy do czasu 
wejścia w życie ustawy, już by były sprawy załatwione, nie byłoby tego problemu w 2011. Jest to 
potrzebne, żeby to zmienić, można ewentualnie tylko zlikwidować i przeznaczyć ten budynek na 
inne cele. Naszym celem nie było nieudzielenia wsparcia tym ludziom, którzy potrzebują takiego 
domu, na ten cel był też przeznaczony, dlatego są te przekształcenia.

Rady Krzysztof Francikowski: Na komisji zdrowia Pani vice burmistrz zadałem pytanie
rozumiem, że tu już mamy gotowe rozwiązanie, likwidujemy Seniora i zakładamy dom pomocy 
społecznej. Pytałem czy były rozważane jakieś inne możliwości pani burmistrz 
sugeruje, że można by zamknąć i coś tam, coś tam prawda. Czy była rozważana ewentualność
utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością ze stuprocentowym udziałem Gminy
i pokuszenie się o utworzenie zakładu opiekuńczo leczniczego. Na chwilę obecna najbardziej 
opłacalną formą działalności tego rodzaju jest właśnie zol, czy było to rozważane.

Z – ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Na chwilę obecną nie było to rozważane ponieważ działamy 
na podstawie uchwał jakie zostały przyjęte i Programu Przyjazne Miasto. Tam było docelowo tak 
jak mówił dyrektor ,spółka zarządzająca jednym obszarem ale jednym z elementów tej spółki był 
dom pomocy społecznej. Pan mi zadał pytanie na komisji czy dom pomocy społecznej może być 
prowadzony przez spółkę może być prowadzony przez spółkę ale w formie odpowiadającej ustawie 
o pomocy społecznej. Jeżeli będziemy już po tym okresie karencyjnym wojewody to wtedy 
wszystkie wydatki bieżące jakie ten dom posiada dzielimy przez ilość pensjonariuszy, którzy są w 
tym domu i taka jest stawka obowiązująca. Siedemdziesiąt procent dostajemy z emerytury 
pensjonariusza resztę dopłaca rodzina, która ma obowiązek alimentacyjny, jeżeli nie to dopłaca 
Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej i przeważnie tak jest, że dopłaca Mops. Jesteśmy małą gminą i 
analizując ilość osób przebywających w domach pomocy społecznej tych, które są opłacane przez 
nasz Mops to my nie zapełnimy tego domu przynajmniej na dzień dzisiejszy. Taka forma daje nam 
to że wychodzimy jakby na zero, kosztują nas tylko inwestycje. Zakład opiekuńczo leczniczy
wiązałby się z dodatkowymi kosztami na inwestycje.
 
Rady Krzysztof Francikowski: Nie ukrywam, jeśli chodzi o finanse to NFZ dopłaca około
1500 zł i do tego taki pensjonariusz płaci drugie 1500 zł, przy zwykłym zolu. Czy Pan dyrektor 



podpisuje umowy z podwykonawcami i jakie są okresy wypowiedzenia tych umów ja myślę o 
zakładzie pielęgniarskim, który ma podpisaną umowę z Seniorem. Jestem w stanie 
dać namiary na dyrektorów zolów w, których jest kolejka po kilkadziesiąt pacjentów i w ciągu 
dwóch tygodni ten zol by się zapełnił.

Z – ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Jeżeli byśmy przekształcili na zakład opiekuńczo leczniczy 
to osoby, które są w tej chwili w Seniorze musiałyby go opuścić. Musielibyśmy dla nich znaleźć 
miejsce a jest to prawie 50 osób.

Dyr. Seniora Krzysztof Tarkota: Okres wypowiedzenia wynosi jeden miesiąc, natomiast 
jeśli by była taka możliwość to ja jestem osobiście zainteresowany zatrudnieniem tych ludzi.
Pracujące tam pielęgniarki opiekunki są to osoby wykwalifikowane, pielęgniarki są pielęgniarkami 
dyplomowanymi, opiekunki dwie są opiekunkami kwalifikowanymi.
Dom pomocy społecznej był by następcą prawnym ośrodka Senior. Jako następca prawny
nie musi, ale może przejąć kontrakt do końca roku. A potem formę docelową określi pani burmistrz.
 
Rady Krzysztof Francikowski: Wszyscy pamiętamy jak powstawał Senior ze sprzedaży ziemi, z 
Reala była to taka perełka a teraz okazuje się, że ten budynek został trochę zaprojektowany na 
wyrost, w dużo wyższym standardzie niż jest to potrzebne. Jeśli chodzi
o Dps Pani vice burmistrz to o ile pamiętam tam ma być 8 metrów kwadratowych standard jest 
wyższy niż wymagany w Dps. 
 
Dyr. Seniora Krzysztof Tarkota: Pokoje, są zbudowane tak, że jest 9 m w pokoju jednoosobowym 
i 6 m na osobę w pokoju dwuosobowym. Faktycznie jest to standard bardzo wysoki budynek jest 
bardzo ładnie zbudowany. Pokoi jest 37 i więcej pokoi nie da się tam zrobić tak ten budynek został 
zaprojektowany.
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej                                                Jolanta Moćko  
Pracownicy likwidowanego Seniora zostają przechodzą do drugiego ośrodka

Dyr. Seniora Krzysztof Tarkota: § 5 gwarantuje zatrudnienie mnie i moich pracowników na tych 
samych warunkach.

Radna Irena Owczarz: Ucieszyłam się, że jest to zmiana formy na Dps z tego względu
że w Dps mogą znaleźć się również osoby niepełnosprawne, osoby z zaburzeniami. Dps pozwala na 
to, żeby takie osoby w tym ośrodku się znalazły.

Burmistrz Teresa Kosmala: Dom, który funkcjonuje w tej formie jest dla ludzi, którzy mogą się 
zdecydować na przebywanie w nim czasowo nie mają obowiązku zbywania swego mieszkania nie 
są tam na stałe, w każdej chwili mogą się wycofać z umowy i odejść.
Dps jest i dla takich i dla takich. Jeśli większość rady była by zdecydowana, żeby to oddać innym 
podmiotom, które inaczej to urządzą to być może jest to pomysł. 

Radny Krzysztof Francikowski: Pani burmistrz mnie źle zrozumiała, mówiłem, że mogę
skontaktować z trzema dyrektorami innych zoli u, których jest kolejka pacjentów. Znając ten rynek 
i rozmawiając z tymi dyrektorami mam świadomość tego, że ten rynek jest chłonny 
i szybko można by było zebrać tyle osób, aby zapełnić te 37 pokoi. Dementuje, nie zamierzam 
kupić, lobować w kierunku zakupu Seniora.

Z – ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Nie mówiłam, że nie znajdziemy ludzi tylko, że nie
mamy warunków na zakład opiekuńczo leczniczy. W zakładzie opiekuńczo leczniczym wolno
trzymać pacjenta 3 miesiące i potem jest ból rodziny, bo niekiedy nie są przedłużane te umowy a 



oddaje się tam starszą osobę, dlatego że nie ma kto sprawować całodziennej opieki.
Wiem, że w niepublicznych zakładach praktykowane jest to dłużej, ale nie wiem czy to nie jest na 
granicy prawa.

Radny Krzysztof Francikowski: Dlatego sugerowałem aby to była spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością, wówczas na bazie tej spółki otwiera się niepubliczny zakład opieki 
zdrowotnej. Spółka kapitałowa, może utworzyć niepubliczny zakład opieki zdrowotnej.
Publiczny zakład opieki zdrowotnej może utworzyć samorząd i to jest ta różnica.

Radny Ireneusz Gawroński: Chciałbym zapytać radcę prawnego czy musimy to przekształcać, 
czy może jeszcze nie.

Radca Prawny Bartłomiej Stachura: Musiałbym się, bliżej przyjrzeć temu

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                               Jolanta Moćko  
Dla mnie to uzasadnienie, które tu jest Panie dyrektorze jest bardzo lakoniczne, proszę 
o takie bliższe uzasadnienie. Uzasadnienie ma przekonać radnych, że podejmują słuszną decyzję, to 
uzasadnienie nie jest merytoryczne.

Dyr. Seniora Krzysztof Tarkota: Nie ukrywam, że jak był przygotowywany projekt uchwały, 
pojechałem do inspektora Baranowskiego do Urzędu Wojewódzkiego omówić tą sprawę i 
uzasadnienie spojrzał na to i powiedział „faktycznie cóż Pan może napisać więcej”.
Chcą, żebyśmy się zmieścili w granicach określonych przez prawo i dlatego jest takie lakoniczne bo 
więcej nie da się napisać.

Z – ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Dawniej było napisane, że ośrodek wsparcia, może 
prowadzić miejsca mieszkalne czy hotelowe, natomiast w tej chwili jest napisane, ze jest to ośrodek 
pobytu dziennego dla osób z zaburzeniami psychicznymi.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                               Jolanta Moćko  
Mam obawy, o budżet brak analiz finansowych, czy nie będzie to jakiś problem dla nas 
żeby do tego nie dokładać więcej, wolałabym taką decyzję podjąć po tych analizach.

Radna Renata Malinowska: Czy Pan dyrektor ma środki zabezpieczone na ten cel
na dostosowanie tego ośrodka.

Dyr. Seniora Krzysztof Tarkota: Na papierze tak, jest jeden poważny wydatek, który nie został 
zrealizowany podczas budowy, nie wiem dlaczego nie zostało to zrobione musi być system 
przeciwpożarowy, bez tego nie ma nawet rozmowy. W budżecie ośrodka one są
reszta dotyczy nie wielkich kosztów bo to kwestia dokupienia szafek bhp.
Nie przebudowywalibyśmy ani jednej ściany nie ma takiej konieczności, żeby dostosować ośrodek 
do wymogów rozporządzenia o domach pomocy społecznej.

Burmistrz Teresa Kosmala: Czy Pan ma wiedzę na temat tego ile jest domów działających 
na takiej zasadzie działających jak teraz, kiedy się przekształcały tak jak w Czeladzi 
w Województwie Śląskim.

Dyr. Seniora Krzysztof Tarkota: Ni znam takiego drugiego przypadku jak Senior
stworzyliśmy Seniora wtedy wykorzystując, możliwości ustawowe, które teraz już
są nie aktualne ze względu na nowelizację ustawy.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                               Jolanta Moćko  



Ogłaszam 5 minut przerwy

wznawiam obrady po przerwie

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                               Jolanta Moćko  
Przedstawię opinię klubu, klub nie jest przeciwny, ale liczyliśmy na to, że ten projekt uchwały
zostanie przez panią Wiceburmistrz przeniesiony do momentu kiedy będzie Pani miała analizę
finansową. Klub nie zgadza się na przyjęcie tej uchwały. 

Głosowanie 

Głosów za 4
Głosów przeciw 12
Wstrzymujących się 1

Uchwała nie została podjęta 

ppkt.7

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Spacerowej w Czeladzi 
składającej się z działek gruntu nr 1/12 i 1/14 k.m. 59 o pow. łącznej 7524 m2.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i polityki przestrzennej Władysław Oczkowicz: Komisja
pozytywnie zaopiniowała tą uchwałę.

Temat omawia Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak, Burmistrz 
Teresa Kosmala.

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Krzysztof Francikowski
2. Radny Władysław Oczkowicz
3. Burmistrz Teresa Kosmala
4. Radna Irena Owczarz

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                               Jolanta Moćko  
Ogłaszam 10 minut przerwy.

Wznawiam obrady po przerwie.

Głosowanie 

Głosów za 1
Głosów przeciw 13
Wstrzymujących się 3     

ppkt.8



Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul Spacerowej w Czeladzi 
składającej się z działek gruntu nr 1/13, 1/15, 1/9, 65/10, 65/7 k.m. 59 o pow. łącznej 37810 m2.

Głosowanie 

Głosów za 14
Głosów przeciw 1
Wstrzymujących się 2  

ppkt.9

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Słowackiego w Czeladzi.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Władysław Oczkowicz: Komisja 
pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.

Głosowanie 

Głosów za 17
Głosów przeciw 0
Wstrzymujących się 0

ppkt.10

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi 
ozn. nr 208 k.m. 24 o pow. 961 m 2.

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Burmistrz Teresa Kosmala
3. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak
4. Radny Krzysztof Francikowski
5. Radny Marian Kita

Głosowanie 

Głosów za 15
Głosów przeciw 0
Wstrzymujących się 0

ppkt.11



Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi 
ozn. nr 209 k.m. 24 o pow. 992 m 2.

Głosowanie 

Głosów za 14
Głosów przeciw 0
Wstrzymujących się 1

ppkt.12

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży prawa użytkowania wieczystego działki położonej przy ul. 
Dehnelów w Czeladzi oznaczonej nr 35/103 k.m 41 o pow 12588 m.

Temat omawia Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Radny Ireneusz Gawroński
3. Radny Krzysztof Francikowski
4. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak
5. Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga
6. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                               Jolanta Moćko  
Zgłaszam wniosek o zdjęcie tego projektu z porządku obrad sesji. 

Głosowanie za wnioskiem

Głosów za 13
Głosów przeciw 0
Wstrzymujących się 0

ppkt.13

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/12/2010 z dnia 17 grudnia 2010 r w  § 1 poprzez 
dopisanie nowego członka doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi. 

Głosowanie imienne

głosów za 4
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących się 8

ppkt.14

Projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr II/11/2010 z dnia 17 grudnia 2010r w § 1 
poprzez dopisanie nowego członka doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.



Głosowanie imienne

głosów za 4
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących się 8

ppkt.15

Projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany ramowego planu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Czeladzi na 2011 rok.

Głosowanie imienne

głosów za 4
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących się 8

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                               Jolanta Moćko  
Jeżeli Państwo nie macie żadnych uwag to chciałabym zaproponować aby te uchwały wszystkie
przegłosowano naraz.

Uwag nie było

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Radny Władysław Oczkowicz 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 1/3 k.m. 51 o pow. 
21m2 położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 1/3 k.m. 51 o pow. 
233m2 położonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi.

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 35/110 k.m. 41 o 
pow.130m2 położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 26/2 k.m. 62 o pow. 408m2 
położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi.

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 125/3 k.m. 55 o pow. 32m2 
położonej przy ul. Wiejskiej- Norwida w Czeladzi.

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia części działki nr 26/3 k.m. 47 położonej przy ul. 
Nowopogońskiej w Czeladzi.

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia części działki nr 35/110 k.m. 41 o pow. 141m2 
położonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości tj. działek nr 
83,84,106/2 oraz części działek nr: 106/1, 108,110,111,112,181/2, 88, 
89,90,91,92,93,94,95,96,97,98,99,100,101,102,103,104,105, k.m. 43 o łącznej pow. 11,6 ha 
położonych przy u;. Borowej, Saturnowskiej, Szybikowej w Czeladzi na okres 5 lat.



Głosowanie

głosów za oczywista większość radnych
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się 

dot. pkt. 10 - porządku obrad sesji

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                               Jolanta Moćko  
Informuje o terminie otwarcia nowego boiska, na którym ma się odbyć mecz.

Sesja w miesiącu czerwcu odbędzie się dziań przed, Bożym Ciałem 22 czerwca.

Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga: Proszę o zabraniu głosu przez Radnego Władysława Oczkowicza
w sprawie projektu uchwały dotyczącej działki na ul. Nowopogońskiej.

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko
3. Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga
4. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak
5. Radny Marian Kita składa wniosek o powtórne głosowanie na projektami uchwał w sprawie

wydzierżawiania gruntów

Głosowanie wniosku Radnego Mariana Kity (głosowanie dotyczące projektów nr 14, 15, 16, 17, 18
20, 21) z wyłączeniem projektu uchwały 19

głosów za oczywista większość radnych
głosów przeciw
głosów wstrzymujących się 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia części działki nr 26/3 k.m. 47 położonej przy ul. 
Nowopogońskiej w Czeladzi.

głosów za 
głosów przeciw oczywista większość radnych
głosów wstrzymujących się 

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                               Jolanta Moćko  
Zamykam sesję Rady Miejskiej.

protokołował Przewodnicząca 
Krystian Załęczny Rady Miejskiej

Jolanta Moćko


